

PUBLICATION OF INSIDE INFORMATION PURSUANT TO ARTICLE 17 MAR

Safari Holding Verwaltungs GmbH to fully redeem its outstanding Senior Secured Notes due 2021

Bingen, 15 December 2017 – Safari Holding Verwaltungs GmbH (the “Company”) announces its plan to fully redeem the outstanding amounts under its 8.25% Senior Secured Notes due 2021 (the “Redemption”). The Company will issue a redemption notice on or about December 18, 2017, with the Redemption to occur on or about February 15, 2018 at a redemption price of 102.063%.

The Redemption will be conditional upon completion of a reorganization at the shareholder level of the Company and will be funded through the offering of new senior secured notes by the newly incorporated Safari Verwaltungs GmbH, the settlement of which occurred today. Upon completion of the reorganization, Safari Verwaltungs GmbH will be the indirect parent entity of the Company.

Contact

Safari Holding Verwaltungs GmbH

Im Tiergarten 30

D-55411 Bingen

Germany

e-mail: info@loewen-play.de

phone: +49-6721-155-0

OFFENLEGUNG EINER INSIDERINFORMATION NACH ART. 17 MAR

Die Safari Holding Verwaltungs GmbH plant die vollständige Rückzahlung ihrer ausstehenden besicherten Unternehmensanleihe mit einer Laufzeit bis 2021

Bingen, 15. Dezember 2017 – Die Safari Holding Verwaltungs GmbH (die „Gesellschaft“) kündigt die vollständige Rückzahlung ihrer besicherten Unternehmensanleihe mit einem Kupon von 8,25% und einer Laufzeit bis 2021 an (die „Rückzahlung“). Die Gesellschaft wird die Rückzahlungsmitteilung am oder um den 18. Dezember 2017 herausgeben. Die Rückzahlung wird am oder um den 15. Februar 2018 zu einem Rückzahlungspreis von 102,063% erfolgen.

Die Rückzahlung wird unter der Bedingung des Abschlusses einer Reorganisation auf Gesellschafterebene der Gesellschaft stehen und durch eine neue besicherte Unternehmensanleihe der neugegründeten Safari Verwaltungs GmbH finanziert, welche nach Abschluss der Reorganisation die mittelbare Muttergesellschaft der Gesellschaft sein wird. Die Emission der neuen Unternehmensanleihe wurde heute abgeschlossen.

Contact

Safari Holding Verwaltungs GmbH

Im Tiergarten 30

D-55411 Bingen

Germany

e-mail: info@loewen-play.de

phone: +49-6721-155-0